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PROTOKÓT, NR 28/04
Z POSIBDZENIA KOMISJI BUDZETU I MIENIA KOMUNALNEGO

W DI\IU 3 GRUDNIA 2OO4 ROKU

Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego rozpoczELa obrady o godz. 1100
w skladzie wg listy obecnoóci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu,
wg. nastgpuj qcego porz4dku :

1. Analiza materialów na sesjE.
2. Ocena realizacji przychodów i wydatków przez:

a. PtywalniE Miejsk4.
b. Gospodarstwo Pomocnicze przy lJrzgdzie Miejskim.

3. Propozycje tematyczne do planu pracy Komisji na 2005 rok.
4. Sprawy ro2ne.

Na wstEpie Przewodnicz4cy Komisji przywital wszystkich radnych, oraz
przybytych na posiedzenie goéci: Burmistrza J. Woíniaka, pana S. Barariskiego
oraz przedstawiciela Cechu Rzemieélników i PrzedsiEbiorców RóZnych pana
Zimocha.

Ad.1
Pan Przewodniczqcy zaproponowal rozpoczecie analizy materialów na sesjp

od pozycji nr 6.

Pozycja nr 6.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 7.
Sprawozdanie z wykonanía uchwal Rady podjatych na poprzedniej sesji.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 8.
uchwala w sprawie stwierdzenía wygainíqcia mandatu radnego.
Na wstEpie pan Przewodniczqcy zapoznal radnych z uzasadnieniem

i informacj4 dol4czonq do powyzszej uchwaly. Glos w tej sprawie zabral pan



Burmistrz J. WoZniak, który wyjaénil 2a, pov,ryLsza uchwala nie jest
kompleksowa, gdyz nie okreSla z jakim dniem pan Andrzej Gawtowski utraci
mandat radnego. Z uwagi na rozbieZne opinie dotyczqce wygaénigcia mandatu
radnego A. Gawlowskiego, pani Przewodniczqca Rady El2bieta WiSniewska
zwrócila siE z pismem do Wojewódzkiego Komisarza Wyborczego o doktadne
okreólenie tej daty.

Komisja nie zajpla stanowiska do projektu uchwaly z uwagi na brak
wykladni prawnej.

Pozycja nr 9.
Uchwala w sprawie uchwalenia programu wspólpracy Gminy Jqdrzejów

na rok 2005 z organizacjami pozarzqdowymi orez innymi podmiotami
pr ow a dz qcym i dz i al al no í ó p o 2y t ku pu b I i c zn e g o.

Przewodniczqcy zapytal radnych, czy majqjakieé uwagi i pytania dotyczqce
powy2szej uchwaly. Glos w tej sprawie zabral pan Zimoch proponuj4c
wprowadzenie zmian w $3 i $4, które zostaly zaakceptowane na wczeéniejszych
posiedzeniach Komisji, a mimo to nie uwzglEdnione w powyzszej uchwale.
Do paragrafu $3 (obszary wspólpracy) dopisaó punkt 9 o nastEpuj4cym
brzmieniu: dzialalnoíó wspierajqca ronuój gospodarczy w Qm ronuój
przedsiqbiorczoici, i $4 ,, Zadaniami programu s4.: dopisaó punkt 11
o brzmieniu'. wspieranie inicjaQw z zalcresu prowadzenia dziatalnoici
gospodarczej i rozwoju przedsiqbiorczoíci.

Przewodniczqcy Komisji podzigkowal panu Zimochowi i zwróc|l siQ
z pytaniem do Burmistrza Woíniaka, co sqdzi o zasugerowanych zmianach.
Pan Burmistrz odpowiedzial, 2e nie ma Zadnych przeciwwskazan
co do wprowadzenia zmian w projekcie powyzszej uchwaly.

Po wystuchaniu Burmistrza Komisja postawila wnioski.

WNIOSBK I
Do Q3 dopisaó punkt 9 o brzmieniu: .. dzialalnoéó wspieraiaca rozwói

przedsiebiorczoéci".

Jednogloénie ZA
WI{IOSEK II
Do Q4 dopisaó punkt 11 o brzmieniu: .. wspieranie iniciafyw z zakresu

rozwoi u przedsiebiorczoSci.

Jednogloénie ZA.

Do pozycji nr 9 zatqczam pismo od Cech RzemieSlników i PrzedsiEbiorców RóZnych
w JEdrzejowie.



Pozycja nr 10.
Uchwala w sprawie trybu postqpowania o udzíelenie z bud2etu gmíny dotacjí

podmiotom, nie zaliczonym do sektora finansów publicznych, sposobu jej
rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonania zleconego zadania.

Pan Burmistrz J. WoZniak, na proSbg pana Przewodniczqcego poprosil
na posiedzenie Komisji pani4 Skarbnik Bozenq Ciepluch. Czekajqc
na przyjécie pani Skarbnik, pan Przewodniczqcy przeczytal uzasadnienie
do projektu uchwaly. Na wstEpie pani Skarbnik wyjaSnila radnym, ze projekt tej
uchwaly zostal opracowany w oparciu o ustawq o finansach publicznych
z 1998 roku z póániejszymi zmianami. NastEpnie zinterpretowata pojgcie
podmiotu nie zaliczonego do sektora finansów publicznych, który moZe sig
ubiegaó o dotacje z budíetu gminy na zadania publiczne. Podmiotami nie
zaliczonymi do sektora finansów publicznych s4 przedsigbiorstwa, banki, spólki
prawa handlowego a takíe stowarzyszenia i fundacje, które nie dzialajq dIa
osi4gania zysku. Powylsza uchwata reguluje tryb postgpowania
o udzielenie dotacji, sposób jej rozliczenia,, sposób kontroli wykonywania
dotowanego zadania.

Po wysluchaniu pani Skarbnik Przewodnicz4cy Komisji zaproponowal, aby
pod zalqcznikami nr 7 oraz nr 2 powyzszej uchwaly znalazlo siE oéwiadczenie
o prawdziwoéci danych osobowych osoby podpisuj4cej wniosek o dotacjE,
czy rozliczenie.

WNIOSEK 1
Komisia wnioskuie o wprowadzenie do zalacznika nr.1. oraz

do zalacznika nr 2 powyZszei uchwaly oéwiadczenia. 2e dane osobowe
osobv podpisuiacei rozliczenie lub wniosek o dotacie sa zgodne z prawda.

Jednogloínie ZA.
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Pozycja nr 11.
Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gmíny na rok 2004.
Pan Przewodnicz4cy zwraea siq do pani Skarbnik, o przybli2enie radnym

proponowanych zmian w budzecie miasta i gminy na rok 2004. Pani Skarbnik
wyjarínia, 2e w uchwale tej zostaly zwiEkszone dochody gminy o kwotE
113.725 zL.Powy2sz4kwotq gmina uzyskala z Ministerstwa Finansów zrezerw
subwencji ogólnej. Nastqpnie wyjaénia La, w uchwale tej proponuje sig
uzyskane dochody przeznaczyó dla Zarzqdu Budynków Mieszkalnych, oraz
dla Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej na realizacjE zadai, które
wymienione sq w pov,,yLszej uchwale. Kolejn4 zaproponowane zmian4 jest
przeniesienie wydatków z modernizacji kolektora A, B ,C na dotacjg dla
ZBM..



Po wysluchaniu pani Skarbnik, Przewodniczqcy Komisji zwrócll siQ
do radnych czy maiq_jakieé pytania i uwagi dotyczqce pov,ryzszej uchwaly.
PoniewaZ radni nie mieli pytahprzeszedl do omówienia kolejnej uchwaly.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 18
(Jchwala w sprawie okreilenia wzorów formularzy informacji i deklaracji

na podatek rolny, podatek leíny, oraz podatek od nieruchomoíci.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 19.
Uchwala w sprawie obni1enia ceny skupu 2yta do celów wymiaru podatku

rolnego na 2005 rok.
Pan Przewodnicz4cy poinformowal radnych, ze zaproponowana cena

skupu 2yta wynosi 30,90 zl za I kwintal.
Radny L. Sutek zapytal o ile Yo zostalapodwylszona stawka podatku

rolnego i cena 2ytaw stosunku do roku poprzedniego.
Pani Skarbnik odpowiedziala, ze podwy2szono stawkg o 3oA.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycju nr 20.
uchwala w sprawie ustalenia wysokoíci stawek podatku

od nieruchomoíci na 2005.
Pani Skarbnik poinformowala radnych, 2e zgo dnie z obow iqruJqcq_ustawq

o podatkach i oplatach lokalnych, prryjEto jednakowe wysokoSci stawek
podatku od nieruchomoéci polozony ch zarówno na terenie miasta jak i solectwa.

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycjo nr 21.
Uchwala w sprawie ustalenia wysokoíci podatku od posiadania psów,

okreilenia terminu platnoici oraz jego poboru w 2005 r.
Pan Burmistrz J. wozniak wyjaénil radnym, 2e w $2 ustEp 2 brakuje

punktu 2 i zglosi to do poprawy.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycja nr 22.
Uchwala w sprawie zarzqdzenia poboru podatków i oplat w drodze

inkasa, okreílenie inkasentów i wysokoíci wynagrodzenia za inkaso.

Komisja nie wniosla uwag.



Pozycja nr 23.
Uchwala w sprawie ustalenia wysokoici stawek podatku od irodhów

transportowych na rok 2005.
Pan Przewodniczqcy po przeczytaniu uzasadnienia do powylszej uchwaly

wyjaénit, 2e stawki podatku od érodków transportovvych wzrosly o 3%
w stosunku do roku ubieglego. Pani Skarbnik dodala, 2e Gmina
wprowadzila 4 osie, a stawka podatkowa nie jest stawk4 maksymaln4.

Komisja nie wniosla uwag.
Pozycja nr 12.
(Jchwata w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie

Profilaktyki i Ronuiqzlnvania Problemów Alkoholowych na rok 2004.

Komisja nie wniosla uwag.
Pozycja nr 13.
Uchwalq w sprawíe zmiany uchwaly nr XVUI74/3 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie z dnia 29 grudnia 2003 roku w sprawie zmiany Statutu Zwiqzku
Míqdzygminnego,, Ekologia " z siedzibq w Jqdrzejowie.

Pan Burmistrz WoZniak wyjaénia, 2e chodzi o wykreÉlenie Gminy
Piúczów ze Statutu Zwiqzku MiEdzygminnego.

Pani Skarbnik opuécila posiedzenie komisji budzetowej

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 14.
Uchwata w sprawie wyra2enia zgody na nabycie nieruchomoici na rzecz

Gminy Jqdrzejów.
Pan przewodniczqcy wyjaénil radnym, 2e nabycie nieruchomoÉci przez

Gminp Jgdrzejów ma charakter nieodplatny.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycja nr 15.
Llchwala w sprawie wyrahenía zgody na zamianq nieruchomoici

komunalnej na níeruchomoió stanowiqcq wlasnoíé osoby fizycznej.
Na wstqpie pan Przewodniczqcy przeczytal uzasadnienie do powyzszej

uchwaly a nastppnie poprosil pana Burmistrza o krótkie jej wyjaónienie. Pan
Burmistrz WoZniak poinformowat radnych, 2e zamiana nieruchomoéci ma
charakter nieodplatny i jest korzystna dla Gminy. W ramach tej zamiany Gmina
otrzymuje 2 dzialki o Lqcznel powierzchni 328 ^' , przeznaczeniem na drogE
a oddaje dzialkq o powierzchni I 04 m2.

Komisja uwag nie wniosla.



Pozycja nr 16.
(Jchwala w sprawie wyraienia zgody na zamianq nieruchomoíci

komunalnej na nieruchomoíé stanowiqcq wlasnoíé osoby fizycznej.
Po przeczytaniu uzasadnienia przez pana Przewodniczqcego, pan

Burmistrz J. WoZniak wyjaénil, 2e zamieniane nieruchomoéci majq róLnq
powierzchniE. W zwiqzku z tym wtraéciciel nieruchomoÉci, z którym Gmina
dokonuje zamiany bgdzie musial wyrównaó tg ró2nicq.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycja nr 17.
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody ne zamianq nieruchomoici

komunalnych na níeruchomo í é s tanow iqcq w spólwlas noí ó o s ób fizycznych.

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na rozpoczqcie prac zwiqzanych
realizacjq inwesQcji pod nozwq; budowa budynku handlowo - uslugowo -
mieszkalnego wraz z przylqczami infrastruktury technícznej przy ul. Koícielnej
w Jqdrzejowie.

Pan Przewodniczqcy wyjaénit radnym, 2e sqto nieruchomoóci polozone
przy ul. Koécielnej. Dziatki te stanowi4 wspólwtasno¡íó osób frzycznych,
a zamiana ma charakter nieodptatny. Pan Burmistrz J. WoZniak dodal,
2e dokonanie tej zamiany pozwoli Gminie na rozpoczqcie budowy pawilonu
handlowo - uslugowo - mieszkalnego przy tej ulicy, o czym mówi druga
z analizowanych uchwat. Gtos zabral radny L. Sulek, która zwróctl siQ
do pana Burmistrza Woániaka z pytaniem jak du2o bEdzie kosztowaLa ta
inwestycja i czy bgdzie dla Gminy korzystna.. Wartoéó inwestycji wynosi
900 000 zl - odpowiedzial pan Burmistrz Wo1niak. Do rozmowy wLqczyl
siq pan Burmistrz L. Kapcia mówi4c, 2e zainteresowanie t4 inwestycj4 jest
bardzo du2e, i z pewnoÉci4 przyniesie Gminie korzyéci. Wybudowanie tego
budynku pozwoli na uporz4dkowanie handlu na tej ulicy.

Pan Przewodniczqcy podziEkowat Burmistrzom za wypowiedzi w tej
sprawie. Komisja przyst4pila do glosowania.

Uchwala w sprawie wvraZenia
nieruchomoóci komunalnych na
wspótwlasnoéó osób fizvcznvch.

Jednogloínie Za

hwala w wie wvra ia zsodv na ) le I
bud

II.

budvnku handlowo - uslugowo - miesrkalnego *.az

ch z realizac westvcii nod n



z przvlaczami infrastrukturv technicznei przv ul. Koécielnei
w Jedrzeiowie.

Jednogloinie ZA

Ad.2 Ocena realizacji prrychodów i wydatków przez i
Plywalnig Miejsk4.

Omówienie powylszego punktu, pan Przewodniczqcy rozpocz$
od przeanalizowania materiatów dotyczqcych przychodów i kosztów Plywalni
Miejskiej w Jgdrzejowie za okres od 0L0I 30.09.2004 roku.
Po zapoznaniu siq z danymi liczbowymi dofyczqcymi dochodów i wydatków
plywalni zapytal radnych, czy nie maje Zadnych uwag w tej sprawie.

Glos zabral Burmistrz L. Kapcia który, dodal 2e informacje te dajq nam
kompleksowy obraz sytuacj i fi nansowej Ptywalni.

Nastgpnie pan Przewodnicz4cy zapytal Burmistrza, czy planowane jest
poszerzenie zakresu uslug Éwiadczonych na Plywalni.

Planujemy zrobió brodzik dla najmtodszych. Jest to na razie w fazie
projektowej, ale wiEkszoéó prac przy budowie brodzika wykonana zostalaby
przez pracowników plywalni - poinformowal pan BurmistrzL. Kapcia.

Podsumowuj4c Komisja przyjgla sprawozdanie z Plywalni Miejskiej.

Ad.z Ocena realizacji przychodów i wydatków przez i
Gospoda rstwo Pom ocni cze przy IJ rzqdzie Miej s kim.

Po zapoznaniu sig z materialami Komisja przyjgla informacjp
z realizacji przychodów i wydatków Gospodarstwa Pomocniczego za okres
od 01.01.2004r do 31.10. 2004r.

Ad.4
Glos zabiera pan radny L. Sulek w sprawie handlu ulicznego

przy targowicy. Mimo iz podane s4 godziny otwarcia targowicy, handluj4cy
ustawiaj4 sig duzo wczeéniej przed targowic4. Interwencja straLy miejskiej nie
skutkuje poniewaZ sytuacja powtarza siQ na nowo. Pan radny Stanislaw
Baraáski zasugerowal aby wprowadzió kary .

Pan Burmistrz zaproponowat aby targowica zostala otwierana duzo
wczeéniej niz jest napisane na tablicy, a handluj4cych nazewnqtrzukaraó.

Posiedzenie Komisji zakoúczono o god2.14.00.
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Justyna PiCftorczyk

P rz ew o dni cz qcy Komi sj i B udi etu,
i Mienia Komunalnego

Adam Wójcik


